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PROJEKT PROTOKOŁU NR XLV/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 26 września 2014 r. 

 

Obrady XLVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie gości oraz 

Radnych Rady Miejskiej. 

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. W obradach uczestniczyli ponadto pracownicy 

Starostwa Powiatowego w Prudniku w osobach: Aleksandra Kawecka – Naczelnik Wydziału 

Infrastruktury Powiatu oraz Bronisław Rycko – Z-ca Naczelnika Wydziału.  

 

Przed przystąpieniem do uchwalenia porządku obrad Przewodniczący RM oddał głos 

Burmistrzowi Głogówka, a następnie Wiceprzewodniczącej RM Bogusławie Poremba. 

Burmistrz Głogówka wniósł o zamieszczeniu w porządku obrad w „pkt 7. Podjęcie 

uchwał” podpunktu „h” dotyczącego przyjęcia projektu uchwały „w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Głogówek”. Wyjaśnił, że konieczne jest 

przyjęcie niniejszego projektu na obecnej sesji w związku z potrzebą zachowania ustawowych 

terminów. Projekt uchwały jak sam tytuł wskazuje dotyczy nadania przejętej drodze  

z Powiatu kategorii drogi gminnej. Jest to ciąg dalszy rozpoczętej procedury dotyczącej 

przejęcia drogi na ul. Konopnickiej.   

 

Kolejno glos zabrała Wiceprzewodnicząca RM Bogusława Poremba. Poinformowała, 

że w ślad za prośbą Burmistrza Głogówka, Samodzielne Koło Gospodyń Wiejskich wycofuje 

złożony przez siebie wniosek o nadanie tytułu „zasłużony dla miasta i gminy Głogówek” dla 

Andrzeja Kałamarza. Wyjaśniła, że zarówno Stowarzyszenie, któremu przewodniczy jak  

i Burmistrz stoją ponad podziałami i zależy im na wspólnej zgodzie.  

Odnosząc się do powyższego, Przewodniczący RM podsumował, że postawa 

Burmistrza jest godna uznania i szacunku. 

 

Następnie Przewodniczący RM odczytał znowelizowany Porządek Obrad: 

1.  Sprawy regulaminowe 
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a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XLV sesji RM. 

2.   Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3.   Informacja o wykonaniu budżetu Gminy Głogówek za I półrocze 2014 r. 

4.   Informacja zarządców o stanie dróg gminnych i powiatowych. 

5.   Zapytania Radnych - interpelacje. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu wyłonienia laureatów do tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta i Gminy Głogówek” oraz „Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”. 

7.   Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) w sprawie przyznania tytułu „ Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek”, 

c) w sprawie przyznania tytułu „ Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”, 

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Prudnickiego, 

e) w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Głogówku, 

f) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2014 – 2016, 

g) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

h) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Głogówek. 

8.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

9.  Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

10.  Zakończenie XLVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący RM w Głogówku poinformował, że wśród zgromadzonych na 

dzisiejszej Sesji znajduje się pani Prezes Związku Nauczycielstwa polskiego Elżbieta 

Adamiszyn, której oddał głos.  

Pani Adamiszyn na ręce Radnych oraz Burmistrza Głogówka złożyła serdeczne 

podziękowania za przychylność dla miejscowego szkolnictwa oraz dobrą współpracę. 

Szczególne słowa uznania i podziękowania skierowała do Burmistrza, wręczając list 

gratulacyjny.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej podał, że protokół z XLV Sesji Rady Miejskiej był 

dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Zapytał o ewentualne uwagi do jego treści. 

Wobec braku zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku w nawiązaniu do „Informacji  

o wykonaniu budżetu Gminy Głogówek za I półrocze 2014 r.” zapytał Radnych o uwagi do 

niniejszego materiału. Wobec braku zastrzeżeń materiał został poddany pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

14 za/0 przeciw/1 osoba wstrzymała się. 

 

Ad 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podał, że informacja dotycząca stanu dróg gminnych 

została sporządzona przez pracownika merytorycznego urzędu i omówiona podczas procedur 

komisyjnych. O informację w zakresie stanu dróg powiatowych poprosił obecnych 

przedstawicieli Wydziału Infrastruktury Powiatu. 

Naczelnik Wydziału pani Aleksandra Kawecka poinformowała, że wykonywane są 

remonty cząstkowe dróg zgodnie z procedurami. W roku obecnym w pierwszej kolejności 

zostały połatane nawierzchnie oraz położone nowe dywaniki w miejscowości Kierpień,  

w uwagi na Dożynki Gminne. W miejscowości tej, jako jedynej w powiecie została 

wymieniona bariera energochłonna. Prowadzone są prace melioracyjne związane z budową 

rowu przy ul. Wiejskiej w Głogówku. Została wykonana dokumentacja dotycząca mostu  

w Kierpniu w wersji: kompletnej przebudowy tj. rozebranie istniejącej infrastruktury  

i wybudowanie na nowo mostu, gdzie szacunkowy kosztorys wynosi 5 ml złotych, oraz  

w wersji przewiadującej dopuszczenie do ruchu pojazdów do 3,5 T i małych pojazdów 

dostawczych, za wyjątkiem ciągników i maszyn rolniczych na kwotę 0,5 ml złotych. Ta 

wersja jest brana pod uwagę, a suma pół miniona złotych postała wprowadzona do projektu 

budżetu na 2015 rok.  

Dzięki dużemu wsparciu ze strony Gminy Głogówek możliwe było przeprowadzenie 

remontu chodników na ul. Konopnickiej w Głogówku, oraz w miejscowości Rzepcze  
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i Kierpień. Do projektu przyszłorocznego budżetu wprowadzono także środki na przebudowę 

drogi powiatowej Zwiastowice – Ucieszków, której nawierzchnia jest w fatalnym stanie. 

Ponad to przygotowywana jest dokumentacja na odwodniony odcinek 90 metrów drogi  

w Twardawie. Z przeglądu technicznego mostów, przepustów czy droóg przeprowadzonego 

wiosną tego roku na terenie Powiatu Prudnickiego wynika, że żadna z wymienionych 

infrastruktur nie zagraża niebezpieczeństwu użytkowników.  

Następnie pani Naczelnik Aleksandra Kawecka poprosiła o uwagi i pytania. 

 

Jako pierwsza głos zabrała: 

Wiceprzewodnicząca RM Bogusława Poremba. Zaproponowała przedstawicielom 

Powiatu, by Ci wracając do Prudnika udali się drogą prowadzącą przez Dzierżysławice – 

Racławice Śląskie. Wskazała, że odcinek ten przez zaorane rowy, podczas opadów deszczu 

jest zalewany przez wodę i błoto, co stwarza zagrożenie dla ruchu pojazdów. Poprosiła  

o pilne zajecie się tą sprawą.   

 

Radny Mariusz Wdowikowski stosownie do interpelacji złożonej na sesji w miesiącu 

sierpniu, poprosił o wizję lokalną w Szonowie na wysokości ostatniej posesji w kierunku 

Kazimierza, w celu dokonania uzgodnień w sprawie odwodnienia tej posesji.   

 

 Radna Gabriela Nizińska wniosła o postawienie koszy na śmieci na ul. 3-GO Maja  

w Głogówku, wskazując, że poruszająca się tamtędy młodzież i dzieci zaśmiecają ulicę. 

Poprosiła także o regularne sprzątnie ulic.   

 

 Radny Marek Pelka wskazał, że pobocza wzdłuż dróg Kierpień – Pisarzowice oraz 

Kierpień – Leśnik są bardzo wysokie. Powoduje to przestoje wody na tych trasach, a co za 

tym idzie ich uszkodzenie.  

 

 Radny Andrzej Łukasiewicz poinformował, że po obu stronach ulicy przy wjeździe 

do Racławic Śląskich od strony Dzierżysławic rowy burzowe są zamulone i niedrożne. 

Powoduje to regularne zalewanie piwnic okolicznych posesji.  

 

 Radny Mieczysław Hołówko zapytał, jaka jest długość dróg powiatowych na terenie 

Gminy Głogówek i jakie środki zostały przeznaczone w bieżącym roku na remonty  

i utrzymanie tych dróg.  
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 Sołtys Sołectwa Kazimierz Irena Lesiak na wstępnie swojej wypowiedzi 

podziękowała za szybką interwencję w sprawie usunięcie powalonego drzewa, które było 

bardzo uciążliwe dla mieszkańców. Ponadto podziękowała za dotychczasową dobrą 

współpracę. Następnie pani Sołtys wskazała na potrzebę udrożnienia rowów burzowych, 

które są bardzo zamulone. Podczas obfitych opadów deszczu powoduje to podtapianie 

posesji. Z uwagi na wciąż pogarszający się zły stan nawierzchni drogi prowadzącej do 

Kazimierza, zasadnym byłoby rozważenie wykonania nowego dywanika asfaltowego na tym 

odcinku. Podała także, że w przyszłości należałoby pomyśleć o budowie chodnika  

i kanalizacji w Sołectwie.  

 

 Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak zapytał kiedy zostanie przeprowadzona 

przebudowa odcinka drogi powiatowej Rostkowice – Mionów. Wskazał, że wzdłuż drogi 

Zawada – Wawrzyńcowice występuje duże zakrzaczenie. 

  

 Przewodniczący RM Krzysztof Barton wyraził swoje zadowolenie w związku  

z przebudową drogi Zwiastowice – Ucieszków. Wskazał, że nawierzchnia tej trasy jest 

praktycznie nieprzejezdna. Odnosząc się do informacji pani Naczelnik związanej  

z udrożnieniem rowu w kierunku Rozkochowa na ul. Wiejskiej w Głogówku, wskazał, że 

z punktu widzenia Gminy oraz Siółki Wodnej konieczne jest odkopanie prawej strony rowu. 

Poprosił o ponownie przeanalizowanie sprawy. Ponadto poruszył sprawę fatalnej nawierzchni 

drogi na odcinku Wróblin – Kazimierz, jak również przypomniał niejednokrotnie poruszaną 

sprawę podtapiania przez wody opadowe, na skutek rozjeżdżonego pobocza dwóch ostatnich 

posesji na drodze wyjazdowej z Wróblina.  

 

 Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak wskazał na zły stan nawierzchni drogi 

powiatowej znajdującej się na terenie Sołectwa Zawada tj. przysiółek Golczowice w stronę 

Czartowic.  

 

 Radny Andrzej Łukasiewicz poinformował, że na drodze Dzierżysławice – 

Racławice Śląskie, tuż przed wiaduktem jest świeżo zaorany rów.  

 Przewodniczący RM poprosił o odniesienie się do złożonych interpelacji.  
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Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu pani Aleksandra Kawecka 

poinformowała, że trzy lata temu na odcinku Dzierżysławice – Racławice Śląskie były na 

nowo wykopane rowy po obu stronach drogi. W tym czasie do sołtysów wystosowane zostały 

pisma z informacją, że przepusty pod zjazdami na posesje i pola należą do właścicieli 

nieruchomości i do ich obowiązku należy konserwacja, odmulanie i wszelkie naprawy. 

Budżet Starostwa jest bardzo ograniczony i nie stać go na cykliczne odkopywanie 

zaorywanych rowów.  

Koszt odkopania kawałka rowu na ul. Wiejskiej to 45 tys. złotych. Prace zostaną 

przeprowadzona po lewej stronie drogi, gdyż są kontynuacją przeprowadzonej przebudowy 

drogi na ul.3-GO Maja i Wiejskiej w latach poprzednich. Chodzi o zapewnienie drożności  

i dalszego ujścia wody. Jakkolwiek odkopanie lewej strony także zostanie wpisanie do 

projekty budżetu, jak również zakup koszy na ul. 3-GO Maja. Ponadto do projektu budżetu 

zostało wpisane zadanie pn. „ścianie poboczy”. W kwestii remontów dróg Starostwo 

Powiatowe samodzielnie nie jest w stanie sfinansować kompleksowej przebudowy jezdni. 

Tak, więc przy każdej okazji stara się o dofinansowania zewnętrzne. Jest to jednak 

uwarunkowane spełnieniem szeregu szczegółowych wymogów. Wobec czego bardzo trudne 

bedzie położenie nowego dywanika asfaltu na drodze do Kazimierza.  

Wracając do kwestii zaorywania rowów, poinformowała, że rozpatrywana jest 

możliwość zgłaszania tych czynów na policji oraz wystąpienia na drogę sądową. 

Następnie pani Naczelnik poinformowała o pisemnej „Informacji o rodzaju 

realizowanych zadań i wysokości wydatkowanych środków w Powiecie Prudnickim w roku 

2014”, którą przedłożyła do wglądu, a którą stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

Bronisław Rycko – Z-ca Naczelnika Wydziału ustosunkował się do remontu drogi 

Wróblin – Kazimierz. Wskazał, że Starostwo jest w posiadaniu dobrego materiału do 

utwardzenia dróg o nawierzchni bitumicznej. Wystarczyłoby jedynie zorganizować transport 

kruszywa.  

Wobec powyższego Radny Marek Pelka zwracając się do Zastępcy Burmistrza 

Barbary Wróbel wskazał, że zamiast wydawać pieniądze na zakup tłucznia, możnaby było 

przekazać je na opłacenie transportu.  

 

Wiceprzewodniczący RM Władysław Kuzak zapytał o sprawę przejścia dla pieszych 

w Mionowie na skrzyżowaniu dróg powiatowej z gminną.  
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Pan Rycko wyjaśnił, że w kwestii tej były prowadzone uzgodnienia. Konieczne było 

wybudowanie paru metrów chodnika. Grunt, na którym miałby powstać chodnik należy do 

osoby prywatnej, która nie wyraziła zgody na budowę.  

 

Podsumowując Przewodniczący RM powrócił do sukcesywnego zorywania rowów 

przez rolników wskazując, że w obliczu notorycznie powtarzającego się zjawiska, może 

faktycznie właściwym będzie, wystąpienie na drogę sądową.  

 

W związku z potrzebą pilnego dostarczenia uchwał z pkt „d” oraz „h” do Powiatu, 

Radni postanowili przegłosować niniejsze projekty w obecnym miejscu porządku obrad.  

 Wobec powyższego Przewodniczący poddał pod głosowania następujące uchwały:  

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Prudnickiego, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

  

h) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Głogówek, 

Radna Barbara Grzegorczyk wskazała, że ulica Konopnickiej winna nazywać się ulicą 

Marii Konopnickiej.  

Pani Aleksandra Kawecka wyjaśniła, że taka nazwa widnieje w wykazie dróg 

powiatowych Urzędu Marszałkowskiego.  

Wynik głosowania: 

14 za/0 przeciw/ 1 wstrzymała się. 

 

 Przewodniczący RM podziękował przedstawicielom Powiatu za udział w sesji oraz 

złożone informacje.   

 

Ad 5.  

 Radni złożyli swoje interpelacje w formie pisemnej.   

 

Ad 6.  

 Przystąpiono do powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu wyłonienia laureatów do 

tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek” oraz „Zasłużony dla Miasta i Gminy 

Głogówek”. Jako Przewodniczącą Komisji zgłoszono Bogusławę Poremba, natomiast jako 

Członków Gabrielę Nizińską oraz Barbarę Grzegorczyk.  
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 Niniejsze kandydatury zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie pozostałe projekty uchwał: 

a)  w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

 

Następnie Rada pochyliła się nad projektem uchwały w sprawie przyznania tytułu  

„Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek” oraz w sprawie przyznania tytułu 

„ Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek” 

 Przewodniczący RM wyjaśnił, że zgodnie z Uchwałą nr XXXIX/293/2014 Rady 

Miejskiej w Głogówku z dnia 25 lutego 2014 roku w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony 

dla Miasta i Gminy Głogówek” Rada może przyznać po jednym odznaczeniu „Złoty Herb 

Głogówka”, „Srebrny Herb Głogówka” oraz „Brązowy Herb Głogówka”. Wobec czego 

przygotowano odpowiednie karty do głosowania dla każdego Radnego, na których w każdej 

„kategorii” można zagłosować tylko na jednego kandydata.  

Natomiast zgodnie z Uchwałą nr XXXIX/292/2014 Rady Miejskiej w Głogówku  

z dnia 25 lutego 2014 roku w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta  

i Gminy Głogówek” zakłada się, że wszyscy nominowani zostaną odznaczeni tytułem. Radni 

winni jedynie wskazać przy nazwisku każdego z kandydatów czy są na „tak” czy na „nie”.  

 Przystąpiono do procedur głosowania. Następnie Komisja Skrutacyjna zebrała karty 

do głosowania i udała się do osobnego biura celem przeliczenia głosów.  

 W między czasie Przewodniczący RM ogłosił przerwę.  

 

 Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego RM, głos zabrała Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej Bogusława Poremba, która poinformowała, że wyłoniono Laureata 

„Złotego Herbu Głogówka” natomiast w kategorii „Srebrny Herb Głogówka” konieczna jest 

dogrywka, gdyż dwóch kandydatów otrzymało taką samą ilość głosów. Wobec czego 

ponownie rozdano karty do głosowania. 

 

 Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna zebrała karty i oddaliła się 

celem przeliczenia głosów.  
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 Powróciwszy na salę posiedzeń Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Bogusława 

Poremba odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na XLVI Sesji Rady Miejskiej 

w Głogówku w dniu 26 września 2014 r. w celu wyłonienia Laureatów do tytułu „Zasłużony 

dla Miasta i Gminy Głogówek”  stanowiący, iż odznaczenie: 

 

„Złoty Herb Głogówka” otrzymuje Bractwo Strzeleckie w Głogówku, 

„Srebrny Herb Głogówka” otrzymuje ks. proboszcz Ryszard Kinder, 

„Br ązowy Herb Głogówka” otrzymuje ojciec Gwardian Krzysztof Hura. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Bogusława Poremba odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na XLVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku w dniu 

26 września 2014 r. w celu wyłonienia Laureatów do tytułu „Honorowy Obywatel Miasta  

i Gminy Głogówek” stanowiący, iż tytuł „Honorowego Obywatela Miasta i Gminy 

Głogówek” otrzymują: 

Krzysztof Cichon, 

Ryszard Galla Poseł na sejm RP 

Danuta Jazłowiecka Posłanka do Parlamentu Europejskiego, 

Janina Okrągły Posłanka na Sejm RP.   
 

Po wyłonieniu Laureatów Przewodniczący RM odczytał proponowane projekty 

uchwał uzupełnione o nazwiska i nazwy, które następnie zostały poddane pod głosowanie: 

b)  w sprawie przyznania tytułu „ Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek”, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

 

      c)  w sprawie przyznania tytułu „ Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się. 

 

Pani Burmistrz Barbara Wróbel poinformowała, że uroczyste wręczenie odznaczeń 

nastąpi przy okazji otwarcia wyremontowanej sali Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury  

w dniu 11 października br. o godz. 16.00. 

 



 10 

Następnie Przewodniczący RM przystąpił do podjęcia kolejnych projektów uchwał: 

d)   w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Głogówku, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

 

e)   w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2014 – 2016, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

 

f)  w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się. 

 

 

Ad 8. 

 Przewodniczący RM poinformował, że odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych 

złożone na sesji bieżącej w formie pisemnej, trafią do Radnych w tej samej formie  

w przewidzianym terminie.  

 

Ad 9.   

 Radni poddali pod dyskusję sposób głosowania, a w szczególności zapisy w uchwale 

stanowiącej regulamin. Zgodnie postanowili, iż winien on zostać znowelizowany. 

 

 Członek Zarządu Bractwa Strzeleckiego Jacek Nalepa złożył na ręce Radnych 

serdeczne podziękowania za przyznanie „Złotego Herbu Głogówka” Bractwu. Podał, że to 

zaszczyt i honor dla członków Bractwa.  

 

 Przewodniczący RM odczytał pismo, wystosowane przez Prezesa „Gminnej 

Spółdzielni SCh” w Głogówku pana Józefa Janeczko. W związku z treścią korespondencji 

Przewodniczący RM wniósł, aby Komisja Rewizyjna zajęła się zgłoszonym problemem  

i przeprowadziła wizję lokalną w terenie. Wniosek został poddany pod głosowanie, którego 

wynik przedstawiał się następująco: 

12 za / 1 przeciw/ 1 wstrzymał się. 
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 Radna Róża Zgorzelska poprosiła o przybliżenie treści zarządzenia 

NLROŚ.0050.158.2014 z dnia 23 września 2014 r. w sprawie odstąpienia od prawa 

pierwokupu nieruchomości, zawartego w informacji o pracy Burmistrza między sesjami.   

Radna Róża Zgorzelska zapytała także o zarządzenie nr OR.IV.0050.159.2014  

z dnia 23 września 2014 r. w sprawie powołania koordynatora gminnego. Dociekała, jakimi 

zadaniami będzie się zajmował powołany koordynator.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak ustosunkował się do otrzymanej dopowiedzi 

na swoją interpelacją dotyczącą sposobu podziału dofinansowania na renowacją zabytków 

sakralnych.  Wskazał, że przedłożony mu został jedynie skład komisji, natomiast on domagał 

się rzeczowego uzasadnienia danego podziału środków.  

Ponadto zapytał, dlaczego nie obecny jest przedstawiciel Związku Aqua Silesia. 

Wskazał również, że w lokalnej prasie znajdują się jedynie informacje „wygodne dla urzędu”. 

 

Radna Gabriela Nizińska podała, że otrzymała bardzo lakoniczną odpowiedź 

dotyczącą wyjazdu partnerskiego Burmistrza do Rietbergu. Wyjaśniła, że opinia publiczna 

jest bardzo zainteresowana tą sprawą, dlatego warto byłoby ją rzetelnie wyjaśnić.  

 

W związku z zapytaniem Radnej Róży Zgorzelskiej, dotyczącym zarządzenia 

NLROŚ.0050.158.2014 z dnia 23 września 2014 r. w sprawie odstąpienia od prawa 

pierwokupu nieruchomości, na salę posiedzeń został poproszony pracownik merytoryczny 

pan Władysław Witkowski, który wyjaśnił, co następuje: 

w/w zarządzenie obejmuje działki nr 324 i 325, to są łąki trwałe, które osoba prywatna 

nabyła od Skarbu Państwa i postanowiła odsprzedać dalej. W tym przypadku Gmina 

Głogówek mogła skorzystać z prawa pierwokupu, za cenę widniejącą w akcie notarialnym. 

Gmina z prawa tego nie skorzystała. 

 

Wiceprzewodnicząca przypomniała sprawę przycięcia gałęzi drzew wzdłuż drogi 

polnej pomiędzy Racławicami Śląskimi, a Wierzchem.  

Sołtys Sołectwa Wierzch Norbert Czaja poinformował, że w sekretariacie Urzędu 

złożył ofertę na wykonanie prac związanych z niniejszą przycinką. 
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Ad 10.    

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton zakończył posiedzenie 

XLVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
 
 
 
 
PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

     W GŁOGÓWKU 
 Małgorzata Wolf                   

     Krzysztof Barton 
 


